
Avls- og Helserådet 
Teams møte 3. august kl 19:00 
Til stede: Signy, Anne-Lise og Merete  
 
Vi har gjennomgått spørreundersøkelsen fra NKK, som er en del av grunnlaget for 
kommende anbefalinger og krav for avl på rasen. Vi tenker at avlskrav på rasen må 
godkjennes av årsmøtet. Så vi har kun gått for to anbefalinger som gjelder 
patellasjekk og øyenlysning. Ellers har vi oppført brokk og manglende utredning av 
katarakt på rasen, som problemområder. 
 
Hamar 04.08.2023 
 
AHR v/Merete Baraa 
 


